



En cas de contindre aquest document dades de caràcter personal objecte de protecció, aquestes es troben omeses o substituïdes per asteriscos (*) o per PARTICULAR, en compliment de la Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal.

En caso de contener este documento datos de carácter personal objeto de protección, estos se encuentran omitidos o sustituidos por asteriscos (*) o por PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de protección de datos de carácter personal.

Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD EL DIA 27 DE FEBRER DE 2017

Núm. i classe de sessió: 17 / 2017. Ordinària

Dia i hora: 27 de FEBRER de 2017 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

Designats per Alcaldia

Raúl Galván López

Veïns designats pels grups polítics municipals

Joaquín B. Torres Navarro

Grup polític PP

Manuel G. Paduraru Ionete

Grup polític C's

Representants de les AV

Vicente Juan Campos Ruiz

AV Sant Pau

Alberto Ramos Renau

AV Sant Jaume

José Luis Gómez Sánchez

AV Sant Bernat

Emilio García Solsona

AV Partida Estepar

Miguel Ángel Guillamón Naches

AV Mare de Déu del Lledó

SECRETÀRIA

Elisabeth Brevia Almerich

NO ASSISTEIXEN:

Jorge García Alcalá

Juan Luis León Azorín

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta del Districte Sud de data 30 de gener de 2017

2n - Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t - Precs i preguntes

A la Tinença d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, quan són les 20:00 h del dia 27 de febrer de dos mil dèsset, sota la presidència de la Il·lma Tinent d'Alcaldia, senyora Patricia Puerta Barberá, es reuneixen les senyores i els senyors indicats més amunt a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal del Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidència procedeix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1 - APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE SUD DE DATA 30 DE GENER DE 2017

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia 30 de gener de 2017, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2 - INFORME DE LA PRESIDENTA

La presidenta fa referència a les NRI del director de Serveis Urbans, Infraestructures i Sostenibilitat, sobre les propostes realitzades en la Junta del Districte Sud



Ajuntament de Castelló de la Plana

el dia 30 de gener de 2017 i, en virtut dels informes emesos pels tècnics corresponents, informa:

A les sol·licituds de l'AV SANT JAUME, sobre la falta de 25 m. sense fer, ens comenta que una vegada parlat amb el tècnic i vist el projecte, és correcte com està, s'acabava en el punt.

- S'han donat les instruccions oportunes per a la poda dels arbres i arbustos que molesten la circulació i impedeixen una correcta visibilitat del trànsit als laterals del pont i, en breu, s'executarà.

A les sol·licituds de l'AV SANT PAU, respecte als llums del Grup Santa Teresa cap a Pi Gros està tot a les fosques i s'haurien de revisar. Informen que la zona es trobava afectada pel pla d'estalvi en enllumenat implantat l'any 2010. L'afecció consistia en l'apagat parcial d'aquest a partir de les 23:30 hores.

En data 31 de gener s'ha procedit a la restauració del funcionament de tot l'enllumenat, per la qual cosa ja no hi ha fanals apagats en aquest carrer.

En resposta a l'AV SANT JAUME sobre instal·lar a la plaça senyals de prohibició de gossos solts, des del Departament d'Infraestructures se sol·licita a les Brigades Municipals la instal·lació de senyals de prohibició de gossos solts.

L'AV MESTRIA va reclamar anul·lar els rastells que estan al voltant dels arbres, ja que és un perill i, encara que estiga aprovada la remodelació de la zona, considera que no és una gran obra i s'evitarien possibles caigudes de xiquets i majors. Des del Departament d'Infraestructures comenten que:

“Consultat amb els directors de les obres del Projecte de remodelació urbana entorn Zona Mestria, s'entén que la reclamació es refereix als rastells projectats als carrers Vázquez de Mella i Arquitecte Ros, indiquen que “aquests rastells està projectat ubicar-los a la zona de calçada i en l'àmbit d'aparcament en cordó (fora de l'àmbit de vorera o banda lliure de vianants), amb la missió de protegir l'arbre, de manera que la roda del vehicle hi tope i s'evite l'aproximació”. En tot cas, es tindran en compte les indicacions del senyor López en l'execució de l'obra”

Pel que fa a la petició de fer menys rebaix en el desnivell de la vorera del parc Oest a la part de davant de Mestria, sol·liciten que es posen en contacte des de l'associació amb el Negociat d'Infraestructures per a fer inspecció conjunta.

Respecte als adhesius de la neteja de contenidors, comenten que no està en el contracte amb l'empresa posar adhesiu i que la neteja dels contenidors es realitza cada tres setmanes aproximadament, excepte casos puntuals.

Des del Negociat d'Infraestructures, comenten que, en breu, està prevista la instal·lació dels jocs infantils guanyadors de les votacions populars a la plaça Juan Bautista Porcar, ja que se n'ha adjudicat el subministrament.

AV LA DUANA. En resposta a les distintes sol·licituds, ens informen des del Negociat d'Infraestructures que s'ha revisat la sol·licitud d'una rampa a la parada de l'autobús del Grup Lourdes a l'av. Gran Via, ja que és necessària per a poder pujar-hi les persones majors i passarà a valorar-se l'actuació oportuna.

Respecte a la sol·licitud de l'asfaltat dels clots que existeixen a la Gran Via Tárrega Monteblanco, comenten des d'Infraestructures que s'ha adjudicat una obra, que entre diversos vials contempla l'asfaltat de la via Gran Via Tárrega Monteblanco des del poliesportiu ciutat de Castelló fins al carrer de la Serra d'Irta, així com la seua millora de drenatge. El tram comprés des de la Serra d'Irta fins al Grup Lourdes forma part de la base de dades de necessitats d'asfalts del terme municipal, perquè es tinga en compte en futures campanyes d'asfaltat.

AV SANT PAU. En contestació a la informació d'un carril bici nou a la rotonda d'accés al grup i que ara s'embassa tota la zona on està la parada de l'autobús, ens informen que l'obra, així com la CV-18, és de titularitat de Conselleria, i des de l'Ajuntament es passarà la incidència a aquesta administració.

L'AV SANT JAUME comenta que al pont de l'autovia hi ha dos fanals únicament i sol·licita posar un fanal més en cada part del començament d'aquest i que en la resta del pont s'instal·len fanals baixos, de dimensió reduïda, perquè carreteres no pose impediments. Des del Departament d'Infraestructures ens informen que es tindrà en compte aquesta sol·licitud quan existisca pressupost disponible per a això. La il·luminació del pont estarà subjecta a l'autorització per part del Ministeri de Foment.

Pel que fa a la sol·licitud de posar llums a les zones corbes de l'entrada al barri des de l'autovia, queda pendent de pressupost.

AV SANT BERNAT. Pel que fa a la reclamació de la plantació a la ctra. d'Almassora de les moreres al costat dels bancs per a fer ombra a l'estiu, així com la instal·lació de papereres al costat d'aquests bancs, des del Negociat ens informen que es plantaran en aquesta campanya de plantacions, que es fa des de gener fins a la festivitat de la Magdalena.

Respecte a la necessitat de fanals al camí Pi Gros, des del parc Roselló fins a Asador 7 de Julio, ja que aquesta zona està molt fosca i hi ha molt de trànsit de camions, informen que l'execució d'aquesta instal·lació està supeditada a la disponibilitat pressupostària i a la comprovació prèvia de possibles afeccions amb el nou Pla general.

S'ha procedit a reposar la il·luminació per projecció que es va retirar en caure l'escultura de les mans, que es va sol·licitar diverses vegades, per la qual cosa actualment es troba il·luminada.

3r - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no existeix cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre del dia.



4t - PRECS I PREGUNTES

AV SANT PAU

El Sr. Campos informa de la necessitat d'instal·lar ressalts des del c/ Calar del Mundo fins al centre de salut, per a evitar la velocitat dels vehicles.

També sol·licita podar els arbres del parc Socors i replantar la gespa, així com la neteja del barranc, i la presidenta l'informa que la neteja està en espera de l'autorització des de la Confederació.

Sol·licita informació de la situació en què es troba el parc del centre de salut de majors i xiquets, ja que està executat i aprovat en els Pressupostos Participatius del 30 de novembre de 2015

AV SANT BERNAT

El Sr. Gómez insisteix una vegada més en la instal·lació de papereres a la ctra. d'Almassora i sol·licita la instal·lació de ressalts d'obra al camí Pi Gros des de l'inici fins al final del barri.

Reclama, com ja es va fer al seu dia, la instal·lació de zona Wi-Fi en tots els grups perifèrics.

Vol fer constar la queixa als Pressupostos Participatius, ja que ho considera discriminatori per als grups perifèrics, i insisteix en el fet que s'hauria d'intentar donar una solució a totes aquelles persones que tenen interès i que per no disposar de correu electrònic per distints motius no poden presentar cap proposta ni donar-hi suport.

El Sr. Gómez vol informació respecte de les declaracions que les associacions han de fer a la Delegació d'Hisenda.

AV GRUP MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

El Sr. Guillamón també fa referència al descontent en la nova gestió per als Pressupostos Participatius, ja que considera que són necessaris per a condicionar i millorar els grups del districte. Creu que s'ha canviat el sistema sense tindre en compte l'opinió de les associacions i es poden trobar amb la insubordinació d'aquestes. La presidenta considera que cal donar un vot de confiança al nou sistema.

Respecte a totes, la sol·licitud d'ampliació d'horaris i personal del centre de salut Palleter segueix en la mateixa situació a pesar de la recollida de firmes dels veïns, i la presidenta li comenta que s'hi està insistint, per escrit i amb telefonades.

El Sr. Guillamón vol fer constar que l'AV Grup Lledó, després d'haver realitzat tots els tràmits pertinents, ja té en el seu poder la llicència d'activitats.

AV PARTIDA ESTEPAR

El Sr. García insisteix una vegada més en el perill que suposa la situació en què es troba el mur del tren i, si consideren que no s'ha d'arreglar, demana que llevin les tanques que han posat perquè molesten, ja que en les zones que han netejat per a posar-les no han retirat les runes i aquestes molesten per al pas dels vianants.

Informa que el Sr. Ripollés li ha telefonat per a concretar la visita sobre el tema dels senyals.

Reclama la falta de llum que hi ha des del Grup Lourdes fins a les naus, ja que hi ha zones molt fosques i s'hi haurien de posar els fanals.

Comunica que al c/ Forcall hi ha uns pals que s'haurien de llevar, ja que les obres estan acabades.

AV SANT JAUME

El Sr. Ramos comenta que el Sr. José Valls ha visitat la zona per a la revisió dels 25 m que va dir que faltaven de clavegueram i, una vegada comprovat *in situ* i amb els plànols, s'ha verificat que l'obra és correcta i que no falta cap tram per executar.

Informa que es va demanar el repintat de les places d'aparcament de la plaça del Grup Roquetes on es troba l'associació perquè els veïns tinguin clar com aparcar, ja que deixen els cotxes com els ve bé.

També sol·liciten ressaltos d'obra per a evitar sorolls a la zona nova del camí Roquetes, des de la baixada del pont fins a la séquia, a l'entrada i eixida de la plaça o bé un gran a la porta de l'associació.

Vol fer constar el desacord de la valoració dels Pressupostos Participatius. S'hauria de veure la solució perquè la gent dels grups poguera presentar propostes per altres mitjans diferents del correu electrònic, ja que els veïns són gent major i no tenen mitjans informàtics per a poder fer-ho.

Recorda als assistents que dissabte que ve, 4 de març, tindrà lloc la Jornada de Desenvolupament Comunitari, per la qual cosa sol·liciten la neteja de la séquia.

Amb temps sol·licita que en les pròximes festes nadalenques s'adornen el Grup, encara que siga amb quelcom simbòlic.

SR. JOAQUÍN B. TORRES NAVARRO

També considera pel que fa a la nova fórmula dels Pressupostos Participatius que és discriminatòria per als grups perifèrics i que potser una fórmula seriosa seria poder recopilar les sol·licituds i presentar-les totes com a associació.



Ajuntament de Castelló de la Plana

SRA. ANNA PEÑALVER BERMUDO

Respecte als pressupostos participatius, proposa que per a l'any que ve la gent decidisca com serà el reglament, ja que cal tindre en compte els barris.

La Sra. Pañalver fa referència a una proposta per a un pla d'inversions municipals bàsiques, de la qual adjuntem text literal per a la seua pròxima deliberació en el Consell del mes de març:

“PROPOSTA PER A UN PLA D'INVERSIONS MUNICIPALS BÀSIQUES

“A Castelló constatem que hi ha determinats barris, sobretot els perifèrics, amb greus carències d'infraestructures molt bàsiques (clavegueram, enllumenat, paviment, voreres, accessibilitat...), que els situen en una situació de greuge comparatiu històric respecte a altres zones de la ciutat.

Els barris del sud, en especial els grups dispersos, són algunes d'aquestes zones més perjudicades.

Per això fa anys que repetim les mateixes reivindicacions en el Consell i la Junta de Districte, i la majoria de les nostres propostes per als pressupostos participatius han anat sempre en aquesta línia. No obstant això, pensem que ni les estructures estables de participació (Consells/Juntes) ni un procés com el dels Pressupostos Participatius han de ser el lloc per a recollir aquestes demandes tan bàsiques, que haurien d'estar garantides per l'Ajuntament. Aquests espais, en canvi, haurien de ser més ambiciosos quant a la qualitat dels continguts de la participació.

Per tot això,

LA JUNTA DE DISTRICTE SUD SOL·LICITA A L'AJUNTAMENT DE CASTELLÓ

1. Que elabore un Pla d'inversions municipals bàsiques, a dos o tres anys vista, en què es detallen, pressuposten i calendaritzen totes aquestes actuacions fonamentals que reclamem, no sols al Districte Sud sinó també en altres, i que considerem drets bàsics de la ciutadania: clavegueram, enllumenat, pavimentació i accessibilitat.
2. Que es comprometa a executar les actuacions recollides en aquest Pla, mitjançant la seua aprovació en el Ple municipal.
3. Que una vegada aprovat aquest Pla d'inversions, aquest tipus d'actuacions queden fora de l'àmbit dels pressupostos participatius.”

Considera que cal fer un pla de necessitats bàsiques en 2 o 3 anys, amb el seu seguiment perquè els pressupostos participatius siguin efectius.

La presidenta comenta que les inversions dels grups són cares perquè són necessitats importants i al centre de la capital no estan en les mateixes condicions, i mentre siga així serà impossible igualar mitjançant els Pressupostos Participatius el centre de la ciutat amb els grups perifèrics.

També fa constar la Sra. Peñalver que quan una proposta aconseguira els 25 suports mínims per a ser efectiva la proposta, s'hauria de bloquejar perquè els ciutadans pogueren votar les que no hagen aconseguit el mínim.

I quan són les 21:05 de la data indicada en l'encapçalament, com que no hi ha més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa com a secretària done fe i, perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell Municipal del Districte Sud.